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Vught, 16 maart 2018 
 
Betreft: Deelname aan Agrifood Capital. 
 
 
AgriFood Capital (AFC) is opgericht om in Noordoost Noord-Brabant een excellente AgriFood-regio te 
realiseren. Er is een samenwerkingsorganisatie opgetuigd tussen overheid, onderwijs en 
ondernemers. De financiering van deze samenwerking komt van de gemeenten in de regio, de 
waterschappen en de provincie Noord-Brabant,.  
 
De echte investeerders van het eerste uur zijn de inwoners van de deelnemende gemeenten. Zij 
betalen inmiddels een jaarlijkse bijdrage van 4 euro per inwoner. De beslissing voor het leveren van 
deze bijdrage is genomen door de verschillende gemeenteraden. Logischerwijs zou je verwachten dat 
onze inwoners weten wat er met hun investeringen is gebeurd. Zij hebben recht op alle Informatie 
over AFC die rechtstreeks of aan hun gekozen vertegenwoordigers in de gemeenteraden moet 
worden verstrekt.  
 
De informatievoorziening door AFC aan de gemeenteraden laat echter zeer te wensen over. Mooie 
brochures en wollig taalgebruik maskeren een gebrek aan resultaat. Afgelopen weken heeft AFC een 
tussentijdse evaluatie uitgegeven. Tekenend voor de houding van AFC is dat de gemeenteraden van 
de deelnemende gemeenten de inhoud van het betreffende rapport uit de krant hebben moeten 
vernemen.  
 
De conclusies die uit de evaluatie worden getrokken maken duidelijk dat de investering van 4 euro 
per inwoner nauwelijks iets oplevert. De gemeenteraden hadden in een veel eerder stadium op de 
hoogte gebracht moeten worden over de resultaten van AFC. Nu bereiken raadsleden slechts 
succesverhalen van activiteiten die in verband worden gebracht met AFC, maar die niet gefinancierd 
zijn vanuit AFC zoals wegen en fietspaden die door de Provincie zijn betaald. Met andere woorden: 
haal de marketingruis uit de informatie en kom met harde, verifieerbare feiten. Daarmee breng je de 
gemeenteraden in stelling om goede en weloverwogen besluiten te kunnen nemen over de 
gevraagde investeringen van gemeenschapsgeld in AFC. 
 
Wij zijn van mening dat de colleges van B&W van de participerende gemeenten in staat moeten zijn 
om duidelijk uit te leggen aan hun gemeenteraden dat de bijdrage van 4 euro per persoon een goede 
investering is die werkgelegenheid en economisch rendement opleveren. De gemeenteraden moeten 
optimaal geïnformeerd worden over de werkelijk bereikte resultaten. Zij zijn immers degenen die 
deze uitgaven naar hun inwoners toe moeten kunnen verantwoorden. 
 
De gemeenteraden van de deelnemende gemeenten moeten daarom op korte termijn inzicht krijgen 
in de organisatorische en financiële structuur van AFC. Daarom willen wij op korte termijn 
antwoorden op de volgende vragen: 
 

1. Wat is de organisatiestructuur van AFC? 
2. Welke rechtsvormen en constructies zijn daarvoor gebruikt? 
3. Hoe lopen de geldstromen tussen de verschillende onderdelen van de organisatie? 
4. Wat zijn de organisatiekosten? 
5. Waarin wordt er echt met AFC- geld geïnvesteerd? 
6. Welk doelen worden er met de diverse investeringen beoogd? 
7. Hoe worden deze doelen getoetst? 



8. Hoe worden de bereikte doelen getoetst en geëvalueerd? 
9. Welk rendement hebben deze investeringen tot nu toe opgebracht? 

 
Met een snelle en volledige beantwoording brengt u de gemeenteraden in positie om in komende 
raadsperiode tijdig een afgewogen besluit te kunnen nemen of het zinvol is om het aflopende 
contract in 2020 te verlengen.  
 
Vriendelijke groet, 
Peter Kradolfer, raadslid Vught, 
Mede namens alle SP afdelingen in het gebied van Agrifood. 
 


